
Zápis 4/2022 

z jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch 

konaného dne 25. 4. 2022 od 14:00 hodin  

 
Přítomni:  Jindřich Gubiš, Bc. Tomáš Hasil, Ing. Květa Vinklátová, Vítězslav Kvapil, 

MVDr. David Nejedlo, Ing. David Pastva, Martin Trita, Mgr. Renáta Balašová,  
MgA. Marie Vondráková, Vojtěch Prachař 

 
Nepřítomni:  Bára Kundrátová, Pavla Haidlová Hnyková, Hana Zemanová 
 
Hosté:          Ing. Jaromír Kvasnička, Ing. Marie Hlavatá 
 
 
Program: 
 

1. Úvod 

Předseda výboru MVDr. David Nejedlo přivítal přítomné na 4. jednání a zahájil zasedání 
výboru. Výbor se sešel v počtu 8 členů a byl prohlášen za usnášeníschopný. Program 
výboru byl schválen. 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 
SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 8 0 0 0 PŘIJATO 
 
 
Na úvod zasedání VKCR představil vedoucí oddělení kultury Ing. Jaromír Kvasnička 
členům výboru stav žádostí do Fondu kultury a cestovního ruchu pro rok 2022 s tím, že 
některé žádosti byly zamítnuty pro nedodržení podmínek vyplývajících z vyhlášení 
programu a ze statutu FKCR (např. minimální nebo maximální výše dotace v přihlášce).  
Pan Gubiš navrhl, aby limitování částky bylo přímo při zadávání v IS Grantys, čímž by se 
předešlo vyřazování žádostí. Pan Kvasnička upozornil na příliš nákladný upgrade licence, 
v současné době to v systému není možné. Žadatelé mají k dispozici vyhlášení programu 
(úřední deska, web města) a statut fondu.  
Členové výboru obdrží v dohledné době od pana Rokoše vygenerované přístupy pro 
kvalitativní hodnocení žádostí. 
 

2. Projednání materiálů do ZM 
 
21. Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na pořádání          
mezinárodního hudebního festivalu Bohemia JazzFest 2022 

 



Pan Jindřich Gubiš namítá, že veřejnost neví o možnosti podávání žádostí o individuální 
dotaci. Paní Květa Vinklátová uvedla příklad z Libereckého kraje, kde RK / ZK má 
schválený seznam stěžejních akcí, které chce podporovat touto formou dotace.  
Členové výboru se shodli, na „Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na 
pořádání mezinárodního hudebního festivalu Bohemia JazzFest 2022. 
Před hlasováním dorazili další členové v tomto pořadí: Bc. Tomáš Hasil, Ing. David 
Pastva. 

 
PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 
NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

10 10 0 0 0 PŘIJATO 
 

3. Různé 
 
Pan Gubiš vznesl dotaz na výběrové řízení vedoucího odboru cestovního ruchu, kultury 
a sportu. Pan Kvasnička upřesnil přihlášení jednoho žadatele, výběrové řízení probíhá. 
Renáta Balašová pozvala přítomné na vernisáž Věry Čáslavské 3. 5. 2022 a představila 
prezentování výstavy v mediích. 
 
 
 

 
Příští jednání Výboru pro kulturu a cestovní ruch:  
 

• 23. 5. 2022, 14.00h, historická budova radnice 
 
 
 
V Liberci 26. 4. 2022 
 
 
 

 
 
Zapsala: Bc. Helena Hospodářová v. r.              MVDr. David Nejedlo v. r.  
    tajemnice                     předseda 
                 ověřovatel zápisu 
 
        
 
 
        
 


